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Verslag GMR-vergadering van 21 april 2022 

Locatie: Hart van Heuze te Asten-Heusden 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding 

Aanwezig: 

Dhr. Stephan Matthee (voorzitter) 

Mw. Mandy Donkers (vicevoorzitter) 

Mw. Ellis Pranger 

Dhr. Ruud Driessen 

Dhr. Twan Klein Zieverink 

Dhr. Niels Bohnen (aspirant-lid) 

Aanwezig: 

Mw. Willemien Geers 

Mw. Monique Luijben 

Dhr. Igor Ronckers 

Mw. Anne-Marie de la Cousine 

Mw. Hennie Fransen 

Mw. Marja Burgers (aspirant-lid) 

 

Afwezig met kennisgeving:  Mw. Jennifer Berkhout, Mw. Stefanie van Dijk 
 

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

Mw. Bonna Roos 
 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 

Verslag GMR-vergadering 21 april 2022 

 

1. Opening  

Stephan opent de vergadering om 18.32 uur, zonder bestuur.  

Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Bonna en Mischa sluiten als bestuur aan om 19.00 uur voor de punten 2 t/m 5.  

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Geen ingekomen stukken. 

Aan de agenda worden drie punten toegevoegd. Onder punt 4.6: ‘Hoe om te gaan met het 

personeelsformatieplan?’, onder punt 4.7: ‘Hoe gaat stichting Prodas om met de nieuwe regels 

omtrent de vrijwillige bijdrage?’ en onder punt c (zonder bestuur): ‘Vicevoorzitter’. 

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 23 februari 2022 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft een 

aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven (aspirant-)leden schooljaar 2021-2022’ mag nog steeds op de lijst blijven staan. 

*‘Nadenken over wie eventueel zitting wil nemen in de ‘werkgroep financiën’ blijft nog even op 

de lijst staan. Ellis sluit vanuit de OGMR aan in deze werkgroep, samen met Ruud. Het verzoek 

om vanuit de PGMR ook nog iemand aan te laten sluiten voor komend schooljaar. 

*‘Etentje GMR regelen, datumprikker rondsturen voor data in juni’, blijft op de lijst staan.   

Joanita zal een datumprikker rondsturen. 

*’Regelen scholing GMR bij AOb voor begin schooljaar 2022-2023’ blijft nog even op de lijst 

staan. 

*’Werkgroep ‘visie passend onderwijs’ afspraak maken met Bonna’, mag van de lijst. 

*’Doorsturen jaarverslag GMR 2021 naar RvB’, is geregeld. Mag van de lijst. 

*‘Begin maart reminder aanmelding thema-avond versturen’ is gedaan. Mag van de lijst. 
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4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Visie passend onderwijs  

Het stuk is inmiddels aangepast. Door de aanpassingen is het een duidelijk en helder stuk 

geworden. Er zijn nog enkele opmerkingen/vragen: 

*’Er wordt geen bronvermelding gedaan naar onderzoek, graag onderaan het stuk apart 

vermelden’. 

Wordt aangepast. 

*’Op pagina 5 staat onder het kopje ‘De onderwijsprofessional maakt het verschil’ dat ‘de 

onderwijsprofessionals er bij het merendeel van de leerlingen uithalen wat erin zit’. Je haalt toch 

altijd eruit wat erin zit?’ 

Klopt. Het woord ‘merendeel’ zal komen te vervallen. 

*’Er zal zoveel mogelijk in de nabijheid aan kinderen les worden gegeven. Betekent dit dat in alle 

clusters ook alle vijf de niveaus aanwezig zullen zijn?’ 

Bij de uitwerking van de visie zal gekeken worden hoe Prodas hierin gaat handelen. Wat gaat 

Prodas-breed en wat gaat in het cluster. 

*’Wordt bij de aanname van personeel in de toekomst dan rekening gehouden met welke kwaliteit 

in welk cluster nodig is?’ 

Dat is wel de bedoeling dat hier rekening mee gehouden gaat worden. 

*’Er zitten nog enkele spelfouten in het stuk’.  

Deze worden nog voor de vakantie doorgestuurd naar de RvB. 
 

De GMR kan, na bovenstaande kleine wijzigingen, instemmen met de ‘Visie passend onderwijs’.  
 

4.2 Arbobeleid 

Bij het aanbieden van dit stuk staat op de voorpagina vermeld dat het stuk al vastgesteld zou zijn 

op 23 februari jongstleden. Dit is zeker niet het geval en de GMR hoopt dan ook dat dit in de 

toekomst bij het aanbieden van de stukken niet nog eens zal gebeuren. 

Naar aanleiding van het stuk zijn nog enkele vragen/opmerkingen: 

*’De pandemie staat niet vermeld in het stuk. Personeel stond wel in de frontlinie. Kan ergens 

beschreven worden wat veilig is tijdens een pandemie?’ 

Dat is lastig om dit sluitend te beschrijven. Het is een grensgebied, voor de een is het wel veilig en 

voor de ander niet. Wellicht kan in het stuk worden opgenomen dat ‘wanneer mensen voelen dat 

de veiligheid in het geding is, dat men het gesprek met elkaar kan aangaan’, en ook dat ‘de 

richtlijnen van de regering zullen worden gevolgd maar dat de deur wel zeker open staat’. 

*Moet er nog een verwijzing komen naar het protocol ‘medisch handelen’?’ 

De RvB zal kijken waar dit eventueel geplaatst kan worden. 

*’De link naar de ‘Prodas gedragscode 2019’ werkt niet’. 

De link zal worden aangepast. 

*’In het stuk staat geschreven "Met het arbobeleid wil Stichting Prodas voorkomen dat er 

ongevallen plaatsvinden". In hoeverre kan een werknemer de toegang tot de werkvloer ontzegd 

worden als er sprake is van een onverantwoorde situatie, waarbij de werknemer onvoldoende in 

staat is om zorg te dragen voor de veiligheid van de leerlingen en daarmee zichzelf en eventueel 

anderen in gevaar kan brengen?’ 

De directeur mag dit aangeven bij de desbetreffende werknemer en deze ook naar huis sturen en 

zo dus de toegang tot de school ontzeggen. Wel zal de directeur dit daarna moeten overleggen met 

de RvB. 

*’De functie van dhr. Roks als ‘Coördinator Arbo-Veiligheid-Privacy’, zoals vorige vergadering 

goedgekeurd door de GMR, staat niet beschreven in het stuk.’ 

De functie van dhr. Roks is ‘Prodas preventie-medewerker’.  

Dan staat de functienaam in het verslag van 23 februari 2022 niet goed beschreven. Het onder punt 

4.8 genoemde ‘Instemming nieuwe benoeming functie Coördinator Arbo-Veiligheid-Privacy’ 

wordt in de huidige vergadering, met instemming van de GMR, gewijzigd in ‘Instemming nieuwe 

benoeming functie Prodas preventie-medewerker’. Met deze functie kan de GMR alsnog 

instemmen. 
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*’Er staat in het stuk een beschrijving over de opleiding BHV.  

Klopt deze beschrijving?’ 

De RvB zal checken of dit volgens de regels goed wordt uitgevoerd zoals hier beschreven staat. 
 

De GMR kan nog niet instemmen met dit stuk. Ze wil bovengenoemde aanpassingen eerst 

terugzien in het stuk alvorens het 14 juni aanstaande ter goedkeuring word aangeboden. 
 

4.3 Huisvestingsontwikkeling 

Het IHP (Intergraal Huisvestings Plan) in Deurne is inmiddels opgestart. Vóór of net ná de zomer 

zal de visie i.o.m. de gemeente klaar zijn. 

Op 24 februari is in Asten de nieuwe naam onthuld van het voormalige LaLoBo. De nieuwe naam 

is: ‘de Ontdekking’. 

In Someren zijn meer leerlingen dan waarvan is uitgegaan in het IHP. Er wordt nog steeds 

bekeken wat de concrete plannen moeten zijn om dit op te gaan vangen. De GMR wordt hiervan 

op de hoogte gehouden en de rol van de GMR hierin zal duidelijk moeten zijn. De GMR is een 

klankbord.  
 

4.4 Oekraïense vluchtelingen 

Stichting Prodas en stichting PlatOO pakken dit samen op. De plannen zijn samen gemaakt. Vanaf 

groep 3 is er een duale methode om deze kinderen op te vangen. De kinderen worden twee dagen 

in de week op een centrale plek in Asten bij elkaar geplaatst en drie dagen in de week gaan zij naar 

de lokale school. De kinderen in groep 1/2 zullen naar de lokale school gaan, 5 dagen in de week. 

Er zijn momenteel 13 kinderen maar er zal nog wel groei in zitten de komende tijd.  

Er zijn grenzen aan de instroming gesteld. 
 

4.5 Terugblik Prodas studiedag 

Eén keer per jaar vindt de Prodas-studiedag plaats. Dit jaar was deze dag nog online omdat de 

organisatie al was begonnen in de tijd dat zij zich nog aan diverse corona-maatregelen moesten 

houden. Het thema was: ‘Welbevinden’. Stichting Prodas vond het een succes en ook de PGMR 

heeft het als een praktische, inspirerende dag met een goed thema en mooie omgeving ervaren. 
 

4.6 Hoe om te gaan met het personeelsformatieplan? 

Het personeelsformatieplan is nog niet helemaal klaar. 

Het voorstel is om voor de PGMR een extra vergadering in te plannen zodat het plan hierna 

vooruit kan zodra het af is, want dit zal zeker eerder zijn dan aanstaande GMR-vergadering. 

De PGMR gaat akkoord met een extra overleg. Ellis en Stephan zullen ook aansluiten namens  

de OGMR. 
 

4.7 Hoe gaat stichting Prodas om met de nieuwe regels omtrent de vrijwillige bijdrage? 

Er mag één keer worden gevraagd om de vrijwillige bijdrage te voldoen. Er mag daarna nog wel 

een ‘reminder’ worden gegeven, bijvoorbeeld in de nieuwsbrief. 

Vraag: 

*’Mag een machtiging per hele schoolloopbaan ook nog?’ 

De RvB zal dit uitzoeken. 

 

5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1 Werving nieuwe leden  

Er is inmiddels een poster uitgestuurd met de oproep voor drie nieuwe leden voor de GMR.  

Twee nieuwe leden voor de PGMR en één voor de OGMR.  

Tot op heden zijn er nog geen reacties binnengekomen.  

Joanita zal nog navragen bij de communicatiemedewerker of de ouders apart zijn benaderd, 

bijvoorbeeld via de schoolapp. 

____________________________________________________ 

 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken stukken 

De uitkomsten van de GMR over de besproken stukken staan in het verslag genoemd per punt. 
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b.   Evaluatie thema-avond  

Ongeveer de helft van het aantal deelnemers heeft gereageerd op de 

enquête. Er zijn wisselende reacties.  

Wel blijkt dat de volgende thema-avond weer meer in de breedte mag gaan.   

Voor nu blijkt dat er geen behoefte is aan een fysieke bijeenkomst dit schooljaar nog. 

De volgende thema-avond zal fysiek en op locatie worden gepland in het komende schooljaar, 

ergens na de herfstvakantie. 
 

c.   Vicevoorzitter  

Het verzoek om na te denken wie er vanuit de GMR wil meelopen als vicevoorzitter naast Ellis. 

Ellis zal komend schooljaar de functie van voorzitter op zich nemen maar het zou fijn zijn als er 

iemand wil meelopen die deze functie na volgend jaar kan overnemen zodat deze dan ook weer 

ingevuld is. 

 

      Rondvraag 

*’Waarom kunnen de stukken die door de GMR zijn goedgekeurd niet worden ingezien door het 

personeel? Ze zijn niet te vinden op intranet’. 

Er is bij het vullen van intranet niet uitgehaald wat erin zit. Er wordt nu meer ingezet op 

communicatie dus als het goed is gaat ook hier verandering in komen. 
 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 

-Er is een veiligheidsplan wat ook ten goede komt aan onze kinderen. 

-Er is een mooie visie op ‘zo inclusief mogelijk onderwijs’ voor onze kinderen.  

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 20.57 uur. 

 

 

Vergaderdata 2021-2022 - Locatie: Hart van Heuze / online via Teams   
 

*Dinsdag  21 september 2021 18.30 – 21.00 uur 

(borrel opening schooljaar ná de vergadering) 
 

*Donderdag 18 november 2021    18.30 - 21.00 uur  
 

*Donderdag  9 december         19.00 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept begroting) 
 

*Dinsdag   21 december 2021  18.30 - 21.00 uur    
 

*Woensdag  23 februari 2022  18.30 - 21.00 uur    
 

*Dinsdag   15 maart 2022    19.00 - 22.00 uur     

(thema-avond GMR-MR)    
 

*Donderdag  21 april 2022    18.30 - 21.00 uur  
 

*Dinsdag  31 mei    19.00 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept jaarrekening) 
 

*Dinsdag   14 juni 2022    18.30 - 21.00 uur   
 

*Dinsdag   19 juli 2022 (reserve)   18.30 - 21.00 uur 


